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kuryr 18. srpna 2024

Perfektní načasování pro plandemii Mpox: Splní se
předpověď prodejů BioNTech?
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Biotechnologická společnost BioNTech oznámila, že bude
generovat 90 procent svých ročních tržeb ve čtvrtém čtvrtletí
roku 2024 – a ejhle, WHO nyní včas vyhlásila stav nouze proti
opičím neštovicím. Poslanec za FPÖ EU Gerald Hauser je v
tomto ohledu ohromen: Místo abychom definitivně ukončili
velký byznys s panikou, pokračujeme na plné obrátky. Politici
se opět podrobují strašení WHO. Hauser oznamuje: „My ve
Straně svobody uděláme vše, co je v našich silách, abychom se
vypořádali s těmito událostmi a pohnali zodpovědné osoby k
odpovědnosti.

Tisková zpráva FPÖ:

Už zase opičí neštovice? Neustálé strašení WHO musí přestat!

„Nejvyšší úroveň varování“ je motto opět z hlavního proudu: Alarm
opičích neštovic! Jedná se o pohlavně přenosnou nemoc, před
kterou se můžete dobře chránit. Téměř každý den se přitom
vzbuzuje nová panika kolem ptačí chřipky. Není to neočekávané: v
lednu tohoto roku WEF oznámilo „nemoc X“. To je 20krát
nebezpečnější než Covid. Další pandemie už je globalistům na
spadnutí. 

Europoslanec FPÖ Gerald Hauser se na tento vývoj dívá se
znepokojením: „Jak zjistil projekt rakouské spolkové vlády „Zdravě z
krize“, více než polovina mladých lidí trpěla psychickými problémy v
důsledku koronového šílenství. Postiženo je již 850 000 dětí a
mladých lidí do 21 let. Navzdory tomuto dokonalému
sebeobviňování se zodpovědní z Corony nic nenaučili.“ Hauser,
který spolu s univerzitním profesorem Hannesem Strasserem napsal
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několik bestsellerů zabývajících se koronavirovou krizí (naposledy:
„A přísahající měli pravdu“): „Jako Dokud tak nebudou odpovědní,
pokud budeme hnáni k odpovědnosti, nic se nezmění.“

Protokoly RKI ukazují, jak byla populace záměrně lhána, jak Gerald
Hauser vzpomíná: „V části „Science Communication“ z 5. listopadu
2021 lze číst: ‚Média mluví o pandemii neočkovaných. Z technického
hlediska to není správné, přispívá celá populace. Mělo by se to řešit
v komunikaci?“ Vysvětluje se také, že ministr zdravotnictví
„pravděpodobně vědomě“ nemluví pravdu a že se to nechává
stranou: „Slouží jako výzva pro všechny, kdo nebyli očkováni, aby se
nechali očkovat. Ministr říká na každé tiskové konferenci,
pravděpodobně vědomě, že to nelze opravit.’“

Nový očkovací režim místo přepracování?

Místo toho, aby se řešil naléhavě zpožděný proces vyrovnávání se s
koronovým šílenstvím a souvisejícími politickými zločiny proti
obyvatelstvu, je snaha o jeho vybílení, europoslanec analyzuje:
„Očkovací režim se již připravuje. Přesvědčili jsme se o tom tento
týden ve studii Fauci amerického CDC, která zpětně vychvaluje
zničující politiku očkování. Souvislý agenturní tisk nyní tvrdí, že to
„zachránilo více životů, než se dříve předpokládalo“. BionTech již
upgraduje.”

Poté, co je společnost v červených číslech kvůli ztrátě daňové
dojnice ‚Corona‘ a injekce mRNA rakoviny od té doby selhaly kvůli
příliš velkému počtu úmrtí v prvních fázích studie, je používán nový
virus. Společnost již očekává silné prodeje ve čtvrtém čtvrtletí
roku 2024. Finanční ředitel BioNTech Jens Holstein vysvětlil:
„Předpokládáme, že v posledních měsících roku 2024 dosáhneme
přibližně 90 procent našich celkových ročních tržeb.“

„Obchod několika korporací s panikou musí skončit,“ řekl Gerald
Hauser. Ale: „Místo toho pokračujeme na plné obrátky, politici se v
duchu WEF podřizují strašení WHO, která už hlásá další fejk. My ve
Straně svobody uděláme vše, co je v našich silách, abychom se s
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těmito událostmi vypořádali a pohnali zodpovědné osoby k
odpovědnosti. Protože, jak jsme viděli u Corony, škody na
společnosti jako celku jsou absolutní katastrofou, pokud jde o
zdravotní, sociální a ekonomické aspekty.“

 
 


